
                                                       Výbor TJ Slovan 
                                                          542 21 Pec pod Sněžkou 
 
 
                Zápis č.4 /2021 
       

ze zasedání TJ Slovan, které se konalo dne 23.09.2021 v 19:00 hod –Skype meeting 
 
Přítomni:  B.Sochorová, L.Bartschová, K.de Rijke, J.Brož, J.Chalupa, J.Neuman  
Omluven:  M.Berger 
 
 
 

. 
 

1. Jednalo se o historicky první on-line zasedání výboru TJ Slovan Pec pod Sněžkou. 
2. Do TJ se přihlásili noví členové : 

 Žofie Schejbalová  2014 

 Rudolf Schejbal  2011 

 David Krejčí  2015 

 Nikola Dlouhá  2013 

 Petr Dlouhý  2007 

 Tereza Škubová  2015 
       Členství bylo členy výboru jednohlasně schváleno. 
3. Trenéři absolvovali workshop trenérů v Trutnově. 
4. Tělocvična v ZŠ Pec je vzhledem k rekonstrukci v MS uzavřena. Možnost trénovat uvnitř je tak 

v parkovacím domě, Sokolovně ve Svobodě nad Úpou nebo v tělocvičně Penzionu Koula.  
5. Na hřišti je v havarijním stavu tenisová zed . Míťa Kopecký vyzkouší řešení opravy. 
6. Blanka opakovaně poukazuje na nespolehlivost rodičů, kteří za celé léto neodpracovali brigádu na 

hřišti. Je nutno vymyslet nástroj, jak na ně zatlačit. 
7. Oddílové auto bude absolvovat STK . Zajistí Lukáš. 
8. Po STK bude auto polepeno novou reklamou. 
9. Faktura za trenéra od LOKO Trutnov bude ponížena o 1000, Kč měsíčně na částku 12.500 Kč. 
10. Proběhla krátká diskuze o možnostech vývoje restrikcí spojených s Covidem, které by mohly 

ovlivnit průběh podzimních ledovců. 
11. Pravděpodobně budeme v březnu 2022 pořádat ještě jedny závody. 

 
 
 
 
 
Zapsala Kateřina de Rijke 

 


